

Key Facts Statements (KFS)

FAB Credit Cards: The purpose of this document is to highlight key commercial terms and important details applicable to First Abu Dhabi Bank PJSC (“FAB”) Credit Cards. A FAB Credit Card is a payment instrument assigned with a pre-approved credit limit, enabling customers to make purchases and/or access cash advances, subject to applicable terms and conditions.

Annual Membership Fee/Renewal Fee Inclusive of VAT		
Card Type	Primary Card (₹)	Supplementary Card (₹)
FAB World Elite Select Card	4,200	2,100
FAB Elite Card	1,260	Free
FAB Travel Card	1,575	Free
Etihad Guest Infinite Credit Card	2,625	262.50
Etihad Guest Signature Credit Card	1,575	262.50
Etihad Guest Platinum Credit Card	525	262.50
FAB GEMS World Credit Card	418.95	Free
FAB ADNOC Rewards Credit Card	315	Free
FAB SHARE Infinite Credit Card	1,050	Free
FAB SHARE Signature Credit Card	525	Free
FAB SHARE Platinum Credit Card	Free	Free
Blue FAB Infinite Credit Card by Al-Futtaim	Free	Free
Blue FAB Signature Credit Card by Al-Futtaim	Free	Free
Blue FAB Platinum Credit Card by Al-Futtaim	Free	Free
du Titanium Credit Card	Free	Free
FAB Cashback Credit Card	315	Free
FAB Rewards Indulge Credit Card	Free	Free
FAB Rewards Active Credit Card	315	Free
FAB Z Card (First year free)	105	Free
Other Cards (Not On-Sale)	Up to ₹ 2,000	
Finance Charges Inclusive of VAT		
Retail Purchase	3.99% per month (Annualized percentage rate 47.88%)	
Cash Advance	3.99% per month (Annualized percentage rate 47.88%)	
Balance Transfer, Quick Cash, Loan on Card, Easy Buys	Up to 4% transaction fee on total principal amount (as agreed with Bank).	
Fees and Charges Inclusive of VAT		
Late Payment Fee	₹ 241.50	
Overlimit Fee	₹ 303.18	
Card Replacement Fee	₹ 78.75	
Credit Shield	1.04% of outstanding balance	
Cash Advance Fee and Handling Fee	Up to 3.15% (plus VAT) or ₹ 157.50 (whichever is higher)	
International Transaction Fee*	Up to 2.61% (plus VAT + scheme charges*)	
Early settlement fee (instalment plans/balance transfer/quick cash/Easy Payment Plan)	1.05% of principal outstanding balance or ₹ 10,500 (Whichever is higher)	
Plan deferment charges	₹ 262.50	

Duplicate/Paper Statement Fee	₪ 26.25
Issuance of liability letter	₪ 52.50
Dispute verification charge	₪ 105
Returned cheque charges	₪ 220.50

**Not applicable for Travel Card as it is a true 0% on International Transaction Fee and For Z Card International Transaction fee is 0%, only scheme charges apply.*

Finance Charges Inclusive of VAT

- **Retail Purchases:** Up to 3.99% per month (Annualized percentage rate 47.88%)
- **Cash Advance:** Up to 3.99% per month (Annualized percentage rate 47.88%)
- **Balance Transfer, Quick Cash, Loan on Card, Easy Buys:** Up to 4% transaction fee on total principal amount (as agreed with Bank).

Important points:

- Financial charges are not levied if full payment is received on or before the Payment Due date.
- The Financial Charge will be imposed only if: (i) we receive minimum payment; (ii) less than the total payment due; (iii) less than the minimum payment; (iv) late or non-payment.
- Financial charges will accrue daily at up to 3.99% per month on (i) carry forward amount from statement generation date and (ii) every transaction from transaction date till latest statement generation date.
- In Cash Advance transactions even if we receive full payment on the due date, interest is charged from the date of transaction till the date complete outstanding is paid off.
- Interest rate on Retail Purchases and Cash Advance balances will increase by 1% if the card account is past due (minimum payment not received before due date). Subsequently, interest charges revert to prevailing product interest rate at the next billing date if the account is no longer past due.

Minimum Payment Due:

- 5% of the total outstanding balance or ₪ 100, whichever is higher
- 5% includes the full amounts owed to FAB for the Annual Membership Fee, any Over Limit Fee and 5% of the principal balance.
- If the total outstanding is less than ₪ 100, it must be paid in full

Interest Free Period: Up to 55 Days from the date of transaction.

Fees Inclusive of VAT

Credit Shield: 1.04% of outstanding balance

- Credit Shield is an optional service which covers your Credit Card outstanding balance against any emergencies.

Cash Advance Fee and Handling Fee: Up to 3.15% (plus VAT) of the amount of cash obtained with a minimum of ₪ 157.50 per transaction and is charged on the date of cash advance.

International Transaction Fee (Purchases in non- AED/AED currency): Up to 2.61% plus VAT + scheme charges

- Foreign Currency Transaction Margin is levied on the non-AED transactions at the wholesale foreign exchange market rate, in addition to the standard processing fee charged by scheme
- For FAB Travel Card International Transaction Fee and Scheme charges are a true 0% and for Z Card Transaction fee is 0%, only scheme charges apply

Late Payment Fee: ₪ 241.50

- Late Payment Fee is levied in any month when the payment is late, not made, or less than the minimum amount due.

Overlimit Fee: ₪ 303.18

- Overlimit Fee is levied in any month when the outstanding balance is greater than the assigned credit limit.

Card Replacement fee: ₪ 25**Schedule of Fees and Charges (SOC)**

The SOC includes all fees and Charges including details of any applicable third-party fees. It is available on the FAB Website at [fees-and-charges-first-abu-dhabi-bank.pdf](https://www.bankfab.com/en-ae/personal/credit-cards/fees-and-charges-first-abu-dhabi-bank.pdf) and you may also ask a FAB staff member to provide you with a copy of the SOC.

Example of interest calculation

Below example explains of how interest is calculated on FAB Credit Cards:

- Statement date: 5th of every month
- Interest Rate: 3.99% per month
- Payment due date: 30th of every month
- Credit card retail purchase amount: ₪ 1,000
- Retail purchase date: 1st May 2026

Total Outstanding on 5th May 2026 – Statement of Account date	1,000
Payment made on the Payment Due Date – 30th May 2026 <i>5% (₪5) or ₪100 whichever is higher</i>	100
Total outstanding carried forward	900
Interest calculation @3.99% on 5th June statement	
Interest on ₪ 1,000 from 1st May to 29th May	36.04
Interest on ₪ 900 from 30th May to 5th June	6.95
Total Interest amount	42.99

Additional Information

- Any capitalised term used in this Key Facts Statement has the meaning given to it in the Bank's terms and conditions applicable to the credit card.
- This is a Key Facts Statement. It is not an offer from the Bank to provide you with a credit card.
- All credit cards are offered at the Bank's sole and absolute discretion.
- The customer shall submit to the Bank all documents that the Bank may require and must inform the Bank of any change in the information provided at the time of making an initial request
- The Bank reserves the right, at its absolute discretion, to add / amend / delete / cancel any of the terms and conditions and will provide the customer with 60 days written notice prior to making such changes.
- All the information / options provided by the Bank are for the purposes of the customer's informed decision making and this will not be deemed as a specific advice or recommendation.
- The Cardholder shall only utilize a Card for transactions which are legally acceptable in the UAE and the country in which such Card is utilised.
- Customers can contact the "atyourservice@bankfab.com" mailbox for any queries related to the terms and conditions.
- The schedule of charges is provided on the Bank's website: <https://www.bankfab.com/en-ae/personal/credit-cards/fees-and-charges-first-abu-dhabi-bank.pdf>
- If you have settled the total payment due in full in the previous statement and have made a partial payment in the subsequent statement, interest will only be applied to the unpaid transactions.
- This Key Fact Statement shall be governed by and construed in accordance with the federal laws in the United Arab Emirates, and any dispute shall be submitted to the exclusive jurisdiction of United Arab Emirates courts.
- If we are unable to resolve your complaint within 30 business days or you are not satisfied with the outcome, you have the right to refer your complaint to Sanadak: Info@sanadak.gov.ae or visit www.sanadak.gov.ae.

Consequences for failing to meet the Bank's terms and conditions at any point either before or during the customer relationship may lead to rejection of request / service or closure or conversion as deemed suitable by the Bank.

Warning Statements

- If you do not pay the full amount due, interest in respect of the outstanding amount will accrue at the rate specified in the Schedule of Charges and shall be debited from your card.
- If you make only the minimum repayment/payment each period, you will pay more in interest/profit/fees, and it will take you longer to pay off your outstanding balance.
- If you do not pay the minimum payment amount due, a late payment fee may be charged.
- Payment behaviour will be shared with the relevant authorities including the Al Etihad Credit Bureau. If you do not keep up with your payments, this may affect your credit rating and ability to access financing in the future.

Detailed Terms & Conditions

For details, please refer to our Terms and Conditions provided on the Bank's website:

<https://www.bankfab.com/en-ae/personal/terms-and-conditions>

Acknowledgement

In signing this Key Facts Statement below, I hereby acknowledge that I have received, read and understood this Key Facts Statement and the Terms and Conditions of the FAB Credit Card: <https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-master-terms-and-conditions-for-credit-cards.pdf>

Customer Name: _____

Customer Signature: _____

Date: _____

بيانات الحقائق الرئيسية

بطاقات بنك أبوظبي الأول الائتمانية: الغرض من هذا المستند هو توضيح الشروط التجارية الرئيسية والتفاصيل المهمة المطبقة على بطاقات بنك أبوظبي الأول ش.م.ع. الائتمانية ("بنك أبوظبي الأول"). البطاقة الائتمانية من بنك أبوظبي الأول هي أداة دفع مخصصة بحد ائتماني معتمد مسبقاً، تتيح للعملاء إجراء المشتريات و/أو الحصول على السحب النقدي، وذلك وفقاً للشروط والأحكام المطبقة.

رسوم العضوية السنوية/رسوم التجديد شاملة ضريبة القيمة المضافة		
نوع البطاقة	البطاقة الأساسية AED	البطاقة الإضافية AED
بطاقة ورلد ايليت سلكت من بنك أبوظبي الأول	4,200	2,100
بطاقة النخبة من بنك أبوظبي الأول	1,260	مجاناً
بطاقة السفر من بنك أبوظبي الأول	1,575	مجاناً
بطاقة ضيف الاتحاد إنفينيت الائتمانية	2,625	262.50
بطاقة ضيف الاتحاد سيجنتشر الائتمانية	1,575	262.50
بطاقة ضيف الاتحاد بلاتينيوم الائتمانية	525	262.50
بطاقة جيمس ورلد الائتمانية من بنك أبوظبي الأول	418.95	مجاناً
بطاقة مكافآت أدنوك الائتمانية من بنك أبوظبي الأول	315	مجاناً
بطاقة "شير" إنفينيت الائتمانية من بنك أبوظبي الأول	1,050	مجاناً
بطاقة "شير" سيجنتشر الائتمانية من بنك أبوظبي الأول	525	مجاناً
بطاقة "شير" بلاتينيوم الائتمانية من بنك أبوظبي الأول	مجاناً	مجاناً
بطاقة بنك أبوظبي الأول بلو إنفينيت الائتمانية من الفطيم	مجاناً	مجاناً
بطاقة بنك أبوظبي الأول بلو سيجنتشر الائتمانية من الفطيم	مجاناً	مجاناً
بطاقة بنك أبوظبي الأول بلو بلاتينيوم الائتمانية من الفطيم	مجاناً	مجاناً
بطاقة DU تيتانيوم	مجاناً	مجاناً
بطاقة كاش باك الائتمانية من بنك أبوظبي الأول	315	مجاناً
بطاقة الرفاهية الائتمانية من مكافآت بنك أبوظبي الأول	مجاناً	مجاناً
بطاقة اللياقة الائتمانية من مكافآت بنك أبوظبي الأول	315	مجاناً
بطاقة زي من بنك أبوظبي الأول (السنة الأولى مجاناً)	105	مجاناً
بطاقات أخرى (غير متاحة للبيع)	2,000 AED حتى	
رسوم التمويل شاملة ضريبة القيمة المضافة		
المشتريات	3.99 % شهرياً (معدل النسبة السنوي 47.88%)	
السحب النقدي	3.99 % شهرياً (معدل النسبة السنوي 47.88%)	
تحويل الرصيد، النقد السريع، قرض على البطاقة، المشتريات السهلة	تصل إلى 4% رسوم معاملة من إجمالي مبلغ أصل المبلغ (وفقاً لما يتم الاتفاق عليه مع البنك).	
الرسوم والمصاريف شاملة ضريبة القيمة المضافة		
رسوم السداد المتأخر	241.50 درهم	
رسوم تجاوز الحد الائتماني	303.18 درهم	
رسوم استبدال البطاقة	25 درهم	
درع الائتمان	من الرصيد المستحق 1.04%	
رسوم السحب النقدي ورسوم المعالجة	تصل إلى 3.15% (بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة) أو 157.50 درهم، أيهما أعلى	
رسوم المعاملات الدولية	تصل إلى 2.61% (بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة + رسوم الشبكة)	
رسوم التسوية المبكرة (خطط التقسيط/تحويل الرصيد/النقد السريع/خطة السداد السهل)	من الرصيد الأساسي المستحق أو 10,500 درهم (أيهما أعلى) 1.05%	
رسوم تأجيل الخطة	262.50 درهم	
رسوم كشف الحساب المكرر/الورقي	26.25 درهم	
إصدار كتاب مديونية	52.50 درهم	

رسوم التحقق من الاعتراض	105 درهم
رسوم الشيكات المرتجعة	220.50 درهم

لا ينطبق ذلك على بطاقة السفر، حيث إنها تُطبّق رسوماً فعلية بنسبة 0% على رسوم المعاملات الدولية. أما بالنسبة لبطاقة زي، فتبلغ رسوم المعاملات الدولية 0% وتُطبّق رسوم الشبكة فقط.

ملاحظة: سيتم تخفيض رسوم استبدال البطاقة من 78.75 درهماً إلى 25 درهماً، وذلك اعتباراً من 20 أغسطس 2026.

رسوم التمويل شاملة ضريبة القيمة المضافة

- المشتريات بالتجزئة: حتى 3.99% شهرياً (معدل النسبة السنوية 47.88%)
- السلفة النقدية: تصل إلى 3.99% شهرياً (النسبة السنوية 47.88%)
- تحويل الرصيد، الدفع النقدي السريع، القرض على البطاقة، الشراء السهل: حتى 4% رسوم معاملة على إجمالي المبلغ الأصلي (كما هو متفق مع البنك).

نقاط مهمة

- لا تُفرض رسوم التمويل إذا تم استلام السداد الكامل في أو قبل تاريخ استحقاق الدفع.
- تُفرض رسوم التمويل فقط إذا: (1) تم استلام الحد الأدنى للسداد؛ أو (2) تم سداد مبلغ أقل من إجمالي المبلغ المستحق؛ أو (3) تم سداد مبلغ أقل من الحد الأدنى؛ أو (4) في حال التأخر أو عدم السداد.
- تتراكم رسوم التمويل يومياً بنسبة تصل إلى 3.99% شهرياً على: (1) المبلغ المرحّل من تاريخ إصدار كشف الحساب، و(2) كل معاملة من تاريخ تنفيذها وحتى تاريخ إصدار أحدث كشف حساب.
- في معاملات السحب النقدي، حتى إذا تم استلام السداد الكامل في تاريخ الاستحقاق، يتم احتساب الفائدة من تاريخ المعاملة وحتى تاريخ سداد كامل الرصيد المستحق.
- يزداد معدل الفائدة على أرصدة المشتريات والسحب النقدي بنسبة 1% إذا كان حساب البطاقة متأخراً عن السداد (عدم استلام الحد الأدنى للسداد قبل تاريخ الاستحقاق). وتعود رسوم الفائدة بعد ذلك إلى معدل الفائدة السائد للمنتج في تاريخ الفوترة التالي إذا لم يعد الحساب متأخراً عن السداد.

الحد الأدنى للدفع:

- 5% من إجمالي الرصيد المستحق أو 100 درهم، أيهما أعلى
- تشمل 5% المبالغ الكاملة المستحقة لـ FAB مقابل رسوم العضوية السنوية، وأي رسوم تجاؤ الحد، و5% من الرصيد الأصلي.
- إذا كان إجمالي المبلغ المستحق أقل من 100 درهم، يجب سداؤه بالكامل

فترة الفائدة بدون فائدة: حتى 55 يوماً من تاريخ المعاملة.

الرسوم شاملة ضريبة القيمة المضافة

درع الائتمان: 1.04% من الرصيد القائم

- درع الائتمان هي خدمة اختيارية تغطي رصيد بطاقتك الائتمانية المستحق في أي حالات طارئة.

رسوم السلفة النقدية ورسوم التعامل: تصل إلى 3.15% (بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة) من المبلغ النقدي الذي تم الحصول عليه مع حد أدنى قدره 157.50 درهم لكل معاملة، ويتم تحصيل المبلغ في تاريخ السلفة النقدية.

رسوم المعاملات الدولية (المشتريات بعملة غير الدرهم / الدرهم فقط): حتى 2.61% بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة + رسوم الشبكة

- يُفرض هامش معاملات العملات الأجنبية على المعاملات بغير الدرهم الإماراتي وفقاً لسعر سوق الصرف الأجنبي بالجملة، بالإضافة إلى سوم المعالجة المعتادة التي تفرضها شبكة الدفع

- بالنسبة لبطاقة السفر من بنك أبوظبي الأول، تبلغ رسوم المعاملات الدولية ورسوم الشبكة 0% فعلياً. أما بالنسبة لبطاقة زي، فتبلغ رسوم المعاملات الدولية 0%، وتُطبّق رسوم الشبكة فقط.

رسوم التأخير في السداد: 241.50 درهم

- يتم فرض رسوم التأخير في السداد في أي شهر يكون فيه الدفع متأخراً أو غير مدفوع أو أقل من الحد الأدنى للمبلغ المستحق.

رسوم تجاوز الحد: 303.18 درهم

- يتم فرض رسوم تجاوز الحد في أي شهر يكون فيه الرصيد المستحق أكبر من الحد الائتماني المخصص.

رسوم استبدال البطاقة: 25 درهم

جدول الرسوم والرسوم (SOC)

يشمل SOC جميع الرسوم والتكاليف بما في ذلك تفاصيل أي رسوم طرف ثالث مطبقة. يتوفر على موقع FAB على fees-and-charges-first-abu-dhabi-bank.pdf ويمكنك أيضاً طلب من أحد موظفي FAB تزويدك بنسخة من SOC.

مثال على حسب الفائدة

يوضح المثال أدناه كيفية احتساب الفائدة على بطاقات بنك أبوظبي الأول الائتمانية:

- تاريخ كشف الحساب: اليوم الخامس من كل شهر
- معدل الفائدة: 3.99% شهرياً
- تاريخ استحقاق الدفع: اليوم الثلاثون من كل شهر
- مبلغ مشتريات البطاقة الائتمانية: 1,000 درهم
- تاريخ عملية الشراء: 1 مايو 2026

إجمالي الرصيد المستحق في 5 مايو 2026 – تاريخ كشف الحساب	1,000
السداد الذي تم في تاريخ استحقاق الدفع – 30 مايو 2026	100
5% (5 دراهم) أو 100 درهم، أيهما أعلى	
إجمالي الرصيد المستحق المرحّل	900
احتساب الفائدة بنسبة 3.99% في كشف حساب 5 يونيو	
الفائدة على مبلغ 1,000 درهم من 1 مايو إلى 29 مايو	36.04
الفائدة على مبلغ 900 درهم من 30 مايو إلى 5 يونيو	6.95
إجمالي مبلغ الفائدة	42.99

معلومات إضافية

- أي مصطلح مكتوب بحرف كبير في بيان الحقائق الرئيسية هذا تكون له المعاني المحددة له في شروط وأحكام البنك المطبقة على البطاقة الائتمانية.
- هذا بيان حقائق رئيسية، ولا يُعد عرضاً من البنك لتقديم بطاقة ائتمانية لك.
- تُقدم جميع البطاقات الائتمانية وفقاً لتقدير البنك المطلق والمنفرد.
- يجب على العميل تقديم جميع المستندات التي قد يطلبها البنك، وإبلاغ البنك بأي تغيير في المعلومات المقدمة عند تقديم الطلب الأولي.
- يحتفظ البنك بالحق، وفقاً لتقديره المطلق، في إضافة أو تعديل أو حذف أو إلغاء أي من الشروط والأحكام، وسيقوم بإخطار العميل كتابياً قبل 60 يوماً من إجراء هذه التغييرات.
- جميع المعلومات/الخيارات المقدمة من البنك هي لأغراض تمكين العميل من اتخاذ قرار مستنير، ولا تُعد نصيحة أو توصية محددة.
- يجب على حامل البطاقة استخدام البطاقة فقط للمعاملات المقبولة قانوناً في دولة الإمارات العربية المتحدة والبلد الذي تُستخدم فيه البطاقة.
- يمكن للعملاء التواصل عبر البريد الإلكتروني atyourservice@bankfab.com لأي استفسارات متعلقة بالشروط والأحكام.
- يتوفر جدول الرسوم على موقع البنك، كما يتوفر ملف الرسوم على موقع بنك أبو ظبي الأول.
- إذا قمت بسداد إجمالي المبلغ المستحق بالكامل في كشف الحساب السابق وقمت بسداد جزئي في كشف الحساب التالي، فسيتم احتساب الفائدة فقط على المعاملات غير المسددة.
- يخضع بيان الحقائق الرئيسية هذا ويُفسر وفقاً للقوانين الاتحادية في دولة الإمارات العربية المتحدة، وتُحال أي نزاعات إلى الاختصاص الحصري لمحكمة دولة الإمارات العربية المتحدة.
- إذا لم تتمكن من حل شكاوك خلال 30 يوم عمل أو لم تكن راضياً عن النتيجة، فيحق لك إحالة شكاوك إلى سنداتك عبر البريد الإلكتروني Info@sanadak.gov.ae أو زيارة موقع سنداتك.
- قد يؤدي عدم الالتزام بشروط وأحكام البنك في أي وقت، سواء قبل أو أثناء علاقة العميل بالبنك، إلى رفض الطلب/الخدمة أو إغلاقها أو تحويلها وفقاً لما يراه البنك مناسباً.

بيانات التحذير

- إذا لم تقم بسداد كامل المبلغ المستحق، فستتراكم الفائدة على المبلغ المستحق بالسعر المحدد في جدول الرسوم وسيتم خصمها من بطاقتك.
- إذا قمت بسداد الحد الأدنى فقط في كل فترة، فستدفع مبلغاً أكبر كفوائد/أرباح/رسوم، وسيستغرق سداد رصيدك المستحق وقتاً أطول.
- إذا لم تقم بسداد الحد الأدنى للمبلغ المستحق، فقد يتم فرض رسوم سداد متأخر.
- سيتم مشاركة سلوك السداد مع الجهات المعنية، بما في ذلك شركة الاتحاد للمعلومات الائتمانية. وإذا لم تلتزم بسداد مدفوعاتك، فقد يؤثر ذلك على تقييمك الائتماني وقدرتك على الحصول على تمويل في المستقبل.

الشروط والأحكام التفصيلية

للاطلاع على التفاصيل، يرجى الرجوع إلى الشروط والأحكام المتوفرة على موقع البنك
<https://www.bankfab.com/ar-ae/personal/terms-and-conditions>

الإقرار

بتوقيعي على بيان الحقائق الرئيسية أدناه، أقر بأنني استلمت وقرأت وفهمت بيان الحقائق الرئيسية هذا والشروط والأحكام الخاصة ببطاقة بنك أبو ظبي الأول الائتمانية

اسم العميل : _____

توقيع العميل : _____

التاريخ: _____